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Valdes sēdes protokols Nr.9-2022 

 

Grostonas iela 6B, Rīga , 2022. gada 28.novembris. 18:30 
(vieta)     

 

 

Sēdē piedalās valdes locekļi: 

1.Viesturs Bajārs 

2.Uldis Krastiņš 

3.Artūrs Ķelpe 

4.Jānis Sala 

 

Sēdē nepiedalās valdes loceklis: 

1.Jānis Trops 

 

Sēdē, uz jautājuma izskatīšanu, piedalās Toms Preinbergs. 

 

Sēde saskaņā ar statūtu noteikumiem ir lemttiesīga. 

 

Sapulces vadītājs: Viesturs Bajārs 

Protokolists: Uldis Krastiņš 

 

Darba kārtība: 

 

1. Ulda Krastiņa ziņojums par LBF Biedru maksas un licenču maksas apmaksas 

statusu 2022.gadā. 

2. TV4 tiešraide YONEX Latvijas čempionātā badmintonā Ķekavā. 

3. Jāņa Salas ziņojums par situāciju ar Latvijas jauniešu kausu un potenciālo 

atbalstītāju 2023.gadā. 

4. Aptauja par reitinga nolikumu. 

5. Latvijas badmintona Gada balle. 

 

 

Sēdē nolēma: 

 

1. Uldis Krastiņš informē par pašreizējo situāciju ar Biedru maksu un licenču 

maksas apmaksām 2022.gadā. Uz doto brīdi ir biedri, kuri nav samaksājuši 

Biedru maksu un licenču maksu par 2022.gadu. Uldis Krastiņš turpinās 

komunikāciju ar biedriem, kuri vēl nav norēķinājušies ar LBF. 
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2. Viesturs Bajārs informē par TV4 (agrāk Sportacentrs TV) piedāvājumu 

nodrošināt tiešraidi TV4 no YONEX Latvijas čempionāta badmintonā 

2023.gadā Ķekavā. Finālspēļu tiešraides nodrošināšana izmaksātu 700,00-

750,00eur + PVN. Klātesošie Valdes locekļi izsaka savu viedokli par tiešraides 

lietderību. Notiek balsojums PAR vai PRET tiešraidi TV4 

Balsojums – Viesturs Bajārs PAR, Uldis Krastiņš PAR, Artūrs Ķelpe PAR, Jānis 

Sala PAR. 

 

3. Jānis Sala informē, ka Latvijas jauniešu kauss notiks kā plānots, sacensību 

nolikums ir gatavs. Nepieciešams vienoties ar potenciālo sacensību atbalstītāju. 

Notiek darbs ar potenciālajiem atbalstītājiem, panākta vienošanās ar SIA 

Livonia. SIA BEGRUPA pārstāvis Toms Preinbergs iepazīstina ar sava 

uzņēmuma piedāvājumu sadarbībai Latvijas jauniešu kausā. Valde uzklausa 

Tomu Preinbergu, līdz 01.12.2022 LBF gaida citu kompāniju piedāvājumus 

sadarbībā ar Latvijas jauniešu kausu, decembra sākumā, izskatot visus 

iesniegtos piedāvājumus, LBF Valde pieņems lēmumu un informēs par to. 

 

4. Jānis Sala informē, ka ir sagatavojis aptauju par izmaiņām, uzlabojumiem, 

ieteikumiem saistībā ar pašreizējo reitinga administrēšanu. Aptauja tiks nosūtīta 

treneriem, spēlētājiem līdz 04.12. Balstoties uz aptaujas rezultātiem LBF Valde 

virzīsies tālāk reitinga sistēmas uzlabošanā. Izmaiņas netiek plānotas ātrāk par 

Latvijas čempionātu februāra sākumā. 

 

5. LBF Valdes locekļi turpina meklēt piemērotu vietu LBF Gada ballei. Līdz šim 

nav izdevies tādu atrast. Valde vienojas, ka jāturpina izskatīt Rīgas un Pierīgas 

viesnīcu un viesu namu piedāvājumi. Artūrs Ķelpe informē par idejām Gada 

balvai un kā noteikt uzvarētājus. 

 

 

 

 

 

 

Valdes sēde slēgta, plkst. 21:00 

 

 

Sēdes vadītājs:  Viesturs Bajārs______    ; 

   (personiskais paraksts)                                            (paraksta atšifrējums) 

Protokolists:   Uldis Krastiņš         ; 
   (personiskais paraksts)                                             (paraksta atšifrējums) 
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